
Kære Medlemmer i Fanø Vesterhavsbads Grundejerforening 

  
Jeg skal beklage mine mange beskeder, med det er desværre nødvendigt.  
Jeg har allerede nu fået henvendelse fra flere om, at de ikke har modtaget kontingentopkrævning 
eller ikke kan huske, hvorvidt de har betalt. 
 

Jeg er blevet bekendt med, at vores elektroniske kontingentopkrævningssystem tilsyneladende 
ikke virker helt som det skal. I al fald er der nogen som ikke har modtaget og andre som har.  
I skal derfor ikke blive fornærmede over om I får en rykker/påmindelse, det er ikke jeres skyld, 
men systemets. 
 

I går forsøgte jeg at sende påmindelser ud til alle dem, der endnu ikke har fået betalt kontingent 
(kr. 400,-), ved en masseudsendelse fra hjemmesiden. Disse opkrævninger bliver udsendt ad hoc 
over et par dage. Men ser ikke helt ud til at virke. 
 

Jeg forsøger mig nu med at udsende dem enkeltvis, det virker tilsyneladende bedre. I skal derfor 

ikke tage det ilde op, om I får to opkrævninger. Det er kun den ene, der skal betales 😊Jeg skal 

nok holde styr på, om I har betalt eller ej. 

Jeg kan kun beklage, at der tilsyneladende er kaos i opkrævningssystemet, men jeg kan forsikre jer 
om, at det er noget som bestyrelsen vil tage vare på efter generalforsamlingen. 
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